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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 2)

Непознат, но с развито индустриално производство и селско стопанство е далечният бразилски щат Баия
Българската търговско-промишлена палата бе домакин на среща между председателя Цветан Симеонов, Зилан
да Коста е Силва Мура, представител на Бизнес асоциацията на Баия, Бразилия, и Андрей Делчев, арбитър в
Арбитражния съд при БТПП. Силва представи Бизнес асоциацията на Баия, щат в Североизточна Бр... 

Председателят на Българската търговско-промишлена палата Цветан Симеонов проведе онлайн разговор с
Бернадет Цайлер, главен изпълнителен директор на Търговско-промишлената палата на Йоханесбург, Република
Южна Африка. Организацията е създадена през 1890 г. Активна е в организирането на международни събития с
цел подпомагане интернационализацията на местните предприятия – форуми, изложения, обучени... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
11)

Срещата на високо ниво в Антверпен за индустриална конкурентоспособност, на която присъстваха
високопоставени представители на ЕС, постави началото на публичен дебат за това докъде трябва да стигне
Европа в подкрепа на местните индустрии и как екологичните цели и индустрията могат да бъдат обединени. На 6
юни европейците ще се стекат в избирателните секции, за да изберат нов Европейски парламент, ... 

Весела Тодорова-Музетиг, изпълнителен директор на Френската търговска камара, споделя в предаването "Добро
утро, Европа", че България е идентифицирана като дестинация с благоприятни условия за правене на бизнес.
Организацията подготвя проучване на бизнес средата в страната, като посочва някои от факторите, които
затрудняват инвеститорите. Според Музетиг, политическата нестабилност, забавената диги... 

Заглавие: Бизнес асоциацията на Баия, Бразилия търси нови партньорства в България
Дата: 21.02.2024 09:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: БТПП и Търговско-промишлената палата на Йоханесбург задълбочават партньорството си
Дата: 20.02.2024 15:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Европейската индустрия започва битка за своето бъдеще
Дата: 21.02.2024 09:34
Медия: Euractiv Bulgaria

Заглавие: България: Избор №1 за инвестиции и бизнес
Дата: 20.02.2024 21:34
Медия: Invest Build Media

https://www.bcci.bg/news/20080
https://www.bcci.bg/news/20079
https://euractiv.bg/section/%D1%84%D0%B8%D0%BD%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%B8/news/%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE%D0%BF%D0%B5%D0%B9%D1%81%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B8%D0%BD%D0%B4%D1%83%D1%81%D1%82%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D0%B7%D0%B0%D0%BF%D0%BE%D1%87%D0%B2%D0%B0-%D0%B1%D0%B8%D1%82%D0%BA/
https://investbuild.eu/archives/22726


С 38 "за", 4 "против" и 6 "въздържал се" съветниците приеха декларация срещу законопроектаОбщинският съвет
във Варна гласува днес декларация с искане законопроектът за изграждане на вятърни паркове в Черно море да
бъде оттеглен. Тя ще бъде изпратена в Народното събрание. Решението бе подкрепено от 34 съветници. От
групата на "Продължаваме промяната - Демократична България" четирима гласуваха проти... 

Координираната подкрепа на институциите е ключова за реализирането на инвестиционните проекти. Тя се
оценява високо от инвеститорите и затвърждава доверието им в стабилната и предвидима бизнес среда в
страната. Това заяви министърът на иновациите и растежа Милена Стойчева на форума "Привличане на
инвестиции и финансиране – възможности за общините", организиран от МИР и Българската агенция за инвес... 

ЕС постигна съгласие за 13-ия пакет от срещу Русия, който трябва да бъде окончателно одобрен до втората
годишнина от руската инвазия в Украйна. "Посланиците на ЕС току-що дадоха зелена светлина на 13-ия пакет от
санкции на ЕС", пише редакторът на Радио Свобода Рикард Йозвяк в социалната мрежа Х. Всичко за войната в
Украйна на живо във Viber канала ни! Последвайте ни тук! Проектопредложението включ... 

Проф. д-р Йоаким Каламарис е роден в Гърция, той е икономист, университетски преподавател, писател,
политически и икономически анализатор, общественик, предприемач, дипломат, експерт в областта на
управлението и поддръжката на активи на недвижими имоти и на уникални концепции и проекти в сектора на
строителството. Освен това е филантроп, хуманист, разпознаваем е с даренията си за деца в неравносто... 

Нелегалната икономика отбеляза значителен спад в Гърция от 2013 г. до 2021 г., с изключение на годината на
пандемията през 2020 г., според доклад на изследователи от Международния валутен фонд, предава
Kathimerini.Според доклада сивата икономика се е засилила в разгара на дълговата криза, достигайки 30% от
брутния вътрешен продукт през 2013 г. Увеличението се дължи на тежката рецесия, влошаването ... 

Държавен фонд "Земеделие" ще предоставя кредити на пчеларите за реализация на одобрените им проекти по
интервенции в сектор "Пчеларство". От възможността могат да се възползват пчелари с одобрени проекти по
следните интервенции: "Третиране на пчелните семейства срещу агресорите и болестите в кошера, особено срещу
вароатозата", "Подновяване и/или увеличаване броя на пчелните кошери", "Подпомагане з... 

Заглавие: Общинският съвет във Варна се обяви против изграждане на ветрогенатори в морето
Дата: 21.02.2024 12:36
Медия: Варна дир бг

Заглавие: БАИ представи пред общините възможности за привличане на инвестиции
Дата: 21.02.2024 13:12
Медия: Вестник Строител

Заглавие: ЕС постигна съгласие за 13-ия пакет санкции срещу Русия
Дата: 21.02.2024 12:43
Медия: Actualno.com

Заглавие: Йоаким Каламарис, рекетиран от Нотариуса: Без истинска реформа в правосъдието България ще
остане бедна държава
Дата: 21.02.2024 13:03
Медия: Vratsa GUIDE

Заглавие: Гърция е намалила наполовина сивата икономика за 8 години
Дата: 21.02.2024 15:03
Медия: Фокус

Заглавие: Кредити за пчеларите ще отпуска ДФ "Земеделие"
Дата: 21.02.2024 14:39
Медия: ТВ САТ КОМ

Заглавие: Има ли какво да ядат хърватите една година след приемане на еврото
Дата: 21.02.2024 14:04

https://dnes.dir.bg/varna/obshtinskiyat-savet-vav-varna-se-obyavi-protiv-izgrazhdane-na-vetrogenatori-v-moreto
https://vestnikstroitel.bg/news/311697_%D0%B1%D0%B0%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%B2%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4-%D0%BE%D0%B1%D1%89%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B2%D1%8A%D0%B7%D0%BC%D0%BE%D0%B6%D0%BD%D0%BE
https://www.actualno.com/europe/es-postigna-syglasie-za-13-ija-paket-sankcii-sreshtu-rusija-news_2163902.html
https://novini.vratsa.eu/bg/mark-classslimyoakim-kalamaris-reketiran-ot-notariusamark-bez-istinska-reforma-v-pravosadieto-balgariya-shte-ostane-bedna-darzha/
https://www.focus-news.net/novini/mejdunarodni/Gurciya-e-namalila-napolovina-sivata-ikonomika-za-8-godini-2012921
https://tvsat.bg/novini/strana/krediti-za-pchelarite-sthe-otpuska-df-zemedelie/
https://lekuvai.bg/146956/


Пиксабей Цифрите показват картината в Хърватия една година след приемане на еврото. Искам да поздравя
българските колеги за влизането в Шенген. Това е важна стъпка към пълната интеграция в ЕС. Следващата стъпка
е членството в еврозоната. Това заяви хърватският евродепутат Желяна Зовко, която взе участие в конференцията
"Бъдещето на финансовата интеграция на ЕС: Разширяване на еврозоната и създаван... 

В сряда Google пусна нови модели с изкуствен интелект (ИИ или AI), които външни разработчици потенциално
могат да модифицират като свои собствени, като подобен ход преди това предприеха от Meta Platforms и други
компании, съобщава Ройтерс. Дъщерното дружество на Alphabet отбеляза, че физически лица и фирми могат да
създават безплатно софтуер за изкуствен интелект, базиран на новото семейство от "о... 

Европейската комисия представи междинната оценка на Механизма за възстановяване и устойчивост (МВУ) —
инструмента на ЕС за възстановяване, който е в основата на плана NextGenerationEU на стойност 800 милиарда
евро. Междинната оценка показва как МВУ е постигнал целите си до момента. През целия си жизнен цикъл МВУ,
чрез националните планове за възстановяване и устойчивост (ПВУ), стимулира осъществяв... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 12)

Концентрация на неграмотни хора в активна трудова възраст в Югоизточна България отчита Институтът за пазарна
икономика в свой анализ на база данни от Националния статистически институт. Става въпрос за населението от
35 до 54 години.Неграмотността е значителен фактор в районите на областите Сливен, Ямбол и Стара Загора. Там
има общини, в които една десета от жителите не знаят български. В Бургаска... 

Индустрията няма нужда от висшисти на хартия, а от завършени технически кадриЕвропа изостава с кадровия
потенциал. За сравнение, в Китай се дипломират 6 млн. инженери годишно, а в Европа – под 700 хиляди, което не
отговоря на нуждите на континента. Зеленият преход обаче е тук и той носи със себе си нови технологии,
производства и необходимостта от човешки капитал. България не остава по-далеч от та... 

Законопроект за промени в Закона за електронните съобщения ще позволи на гражданите да прекратяват
договорите си с мобилни оператори без неустойки. Законопроектът ще бъде внесен днес от народни
представители от парламентарната група "Продължаваме Промяната – Демократична България" (ПП-ДБ) . Това
съобщи пред журналисти в парламента депутатът от ПП-ДБ Мартин Димитров. Той коментира, че всяка индекса... 

Медия: Lekuvai.bg

Заглавие: И Google пусна модели с изкуствен интелект с "отворен код"
Дата: 21.02.2024 15:32
Медия: Българско национално радио

Заглавие: Междинна оценка на Механизма за възстановяване и устойчивост
Дата: 21.02.2024 15:41
Медия: Европейска Комисия

Заглавие: Расте броят на неграмотните хора в Югоизточна България
Дата: 21.02.2024 12:58
Медия: Виа Понтика

Заглавие: Изкуственият интелект не може да ремонтира: България се нуждае от инженери
Дата: 21.02.2024 12:54
Медия: Economic

Заглавие: Без неустойки при прекратяване на договорите към мобилните оператори, предлагат депутати от ПП-
ДБ с промени в законодателството
Дата: 21.02.2024 12:05
Медия: Утро Русе

Заглавие: Георги Георгиев: В общината в София се прави чистка, служители напускат под натиск

https://bnr.bg/post/101952500/i-google-pusna-otvoreni-modeli-s-izkustven-intelekt
https://bulgaria.representation.ec.europa.eu/novini-i-sbitiya/novini-0/mezhdinna-ocenka-na-mekhanizma-za-vzstanovyavane-i-ustoychivost-2024-02-21_bg
https://www.viapontika.com/index.php?page=article&article=78474
https://www.economic.bg/bg/a/view/izkustvenijat-intelekt-ne-moje-da-remontira-bylgarija-se-nujdae-ot-injeneri
https://utroruse.com/article/997180/
https://novinata.bg/politika/georgi-georgiev-v-obsthinata-v-sofiq-se-pravi-chistka-slujiteli-napuskat-pod-natisk/


"Идеята ние да оглавяваме повечето от комисиите е да упражняваме контрол", заяви общинският съветник от
ГЕРБ-СДС Столичният общински съвет отново е в изходна позиция, след като областният управител отмени
избора на комисии. "Бонев и колегите от ПП-ДБ-СС, в сговор с областния управител, оказват натиск върху нас да
променим гласуването си. Когато в 12 часа избраха техния председател, ние бяхме добри... 

Вече има възможност да заличим лошото си кредитно досие. Това каза Георги Вълев, адвокат по трудово право, в
"Денят на Фокус" по радио "Фокус". "С нова практика на Върховния административен съд е възможно да се заличи
лошо кредитно досие. Има регистър към БНБ, в който всички кредитни институции, включително банките, трябва
да подават информация.Идеята е всеки от нас да има кредитен рейтинг - да се... 

Агенциите за подбор на персонал в Русия отбелязват нарастване на търсенето на служители от страни извън ОНД
- Индия , Пакистан и дори Северна Корея . Повечето от тях не знаят руски език, а процесът на официалното им
регистриране на работа се бави. Въпреки това, на фона на изтичането на работници от страните от ОНД (Общност
на независимите държави от бившия СССР) и увеличаването на техните изискван... 

Заплатите продължават да растат. За някои хора не толкова, колкото инфлацията. По последни данни на
Националната статистика средната месечна заплата в София гони почти 3000 лева. Единствено в региона на
Враца получават също над 2000 лева, но защото в този район се намира АЕЦ "Козлодуй". "Няма как да
генерализираме, когато говорим за заплати, тъй като те са строго специфични, зависят от сектора, в ... 

Приемат и заявления по проект "Родители в заетост" Нов живот В Дирекция "Бюро по труда" – Кърджали, можете
да получите информация за вакантните длъжности за приемане на военна служба на лица, завършили
граждански средни или висши училища в страната и в чужбина. Продължава приема на заявки от работодатели по
проект "Младежка заетост+". Подробна информация можете да намерите на официалната страница... 

Френският бизнес в България изпитва липса на квалифицирана работна ръка. Това е основният проблем на
фирмите според анкета за бизнес средата в България на Френско-българската търговска и индустриална камара,
проведена сред 72 големи, средни и малки френски компании, развиващи дейност у нас. Проблемът с наемането
на работна ръка, касае почти всички участници в проучването. Само една пета от компани... 

Дата: 21.02.2024 12:20
Медия: Novinata.bg

Заглавие: Адв. Георги Вълев: Вече можем да поискаме да изтрият кредитното ни досие
Дата: 21.02.2024 15:00
Медия: Фокус

Заглавие: Трудовите мигранти от ОНД масово напускат Русия. Заменят ли ги работници от Индия и Северна
Корея?
Дата: 21.02.2024 15:05
Медия: Money.bg

Заглавие: Липсата на кадри на пазара на труда в България е все по-осезаема
Дата: 21.02.2024 14:33
Медия: Bulgaria ON AIR

Заглавие: Бюрото по труда в Кърджали раздава ваучери за обучение по дигитална грамотност
Кандидатстването е само по електронен път
Дата: 21.02.2024 11:23
Медия: Нов Живот

Заглавие: Френски фирми в България си внасят работници от Франция
Дата: 21.02.2024 15:20
Медия: Novinite.bg

Заглавие: ППДБ със законопроект за мобилните оператори
Дата: 21.02.2024 15:14

https://www.focus-news.net/novini/Bylgaria/Adv-Georgi-Vulev-Veche-mozhem-da-poiskame-da-iztriyat-kreditnoto-ni-dosie-2012919
https://money.bg/economics/trudovite-migranti-ot-ond-masovo-napuskat-rusiya-zamenyat-li-gi-rabotnitsi-ot-indiya-i-severna-koreya.html
https://www.bgonair.bg/a/157-direktno/335866-lipsata-na-kadri-na-pazara-na-truda-v-balgariya-e-vse-po-osezaema
https://www.novjivot.info/2024/02/21/%D0%B1%D1%8E%D1%80%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D0%BF%D0%BE-%D1%82%D1%80%D1%83%D0%B4%D0%B0-%D0%B2-%D0%BA%D1%8A%D1%80%D0%B4%D0%B6%D0%B0%D0%BB%D0%B8-%D1%80%D0%B0%D0%B7%D0%B4%D0%B0%D0%B2%D0%B0-%D0%B2%D0%B0%D1%83/
https://www.novinite.bg/articles/248562/Frenski-firmi-v-Balgariya-si-vnasyat-rabotnici-ot-Franciya
https://plovdiv-online.com/dopalnitelni/nakratko/ppdb-sas-zakonoproekt-za-mobilnite-operatori/


Всяко повишаване на цената от страна на мобилните оператори е основание гражданите и фирмите да прекратят
договора си без неустойки. Това предвижда законопроектът за изменение и допълнение на Закона за
електронните съобщения, чийто вносители са Ивайло Мирчев, Мартин Димитров и група народни представители от
"Продължаваме Промяната – Демократична България". Законопроектът ще бъде внесен днес в Наро... 

Недостиг има на оператори за машини, за средно мениджърско ниво, няма и специализирани кадри в
инженерните области Френският бизнес в България изпитва липса на квалифицирана работна ръка. Това е
основният проблем на фирмите според анкета за бизнес средата в България на Френско-българската търговска и
индустриална камара, проведена сред 72 големи, средни и малки френски компании, развиващи дейност ... 

От 1 януари 2024 г. е в сила промяна в Кодекса за социално осигуряване (КСО), с която се въвежда задължение за
осигуряване на лицата, извършващи дейност по събиране на диворастящи гъби и плодове. В тази връзка се
предлагат промени в Наредбата за обществено осигуряване на самоосигуряващите се лица, българските граждани
на работа в чужбина и морските лица, съгласно които лицата, извършващи дейност п... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

Търсенето на работа никога не е забавно и дори само мисълта за актуализиране на автобиографията ви може да
ви изпълни с ужас. Но има начин да се справите със следващото си интервю като едновременно покажете
уменията си, но не звучите като арогантен глупак. Според едно скорошно проучване "хумористичното говорене" е
ефективен начин да подчертаете своите компетенции, като същевременно накарате човешк... 

Юпитата не са просто млади професионалисти, те са модни икони, които вече са превзели света на успеха и
богатството. Техният начин на живот, изпълнен с елегантност и целенасоченост, не оставя никого безразличен. Ако
се стремите към успех и искате да привлечете пари в живота си, важно е да научите няколко златни правила на
юпи стила. Няма да сгрешите, ако поне частично ги последвате. Говорим за тях... 

Колкото повече се променя законът, толкова повече се влошава пътната безопасност. Този извод прави Красимир
Георгиев, който оглавява Асоциацията за квалификация на автомобилистите в България (АКАБ). Според него
всичко е заложено в обучението, а обучението на бъдещите шофьори тъне в сива зона и липса на контрол.
Георгиев извежда стряскащи данни за броя на купените шофьорски книжки в България и е пе... 

Медия: Пловдив online

Заглавие: Френски фирми в България си внасят работници от Франция
Дата: 21.02.2024 15:04
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Заглавие: Проект на Постановление на Министерския съвет за изменение и допълнение на Наредбата за
обществено осигуряване на самоосигуряващите се лица, българските граждани на работа в чужбина и
морските лица
Дата: 21.02.2024 16:04
Медия: Платформа за данъци и счетоводство

Заглавие: Един прост трик, който да ви помогне на интервюто за работа
Дата: 21.02.2024 09:04
Медия: Chronicle.bg

Заглавие: 5 златни правила на юпи стила, които могат да привлекат пари и успех в живота
Дата: 21.02.2024 13:00
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Заглавие: Автоинструктор: 500 000 купени книжки се движат по пътищата на България
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Медия: Благоевград 24

Заглавие: Илхан Кючюк: Приятелите на Костадинов в Австрия наложиха ветото за Шенген за България

https://www.dunavmost.com/novini/frenski-firmi-v-balgariya-si-vnasyat-rabotnitsi-ot-frantsiya
https://kik-info.com/novini/ms/Proekt-na-Postanovlenie-na-Ministerskiya-savet-za-izmenenie.14436.php
https://chr.bg/istorii/art/edin-prost-trik-kojto-da-vi-pomogne-na-intervyuto-za-rabota/
https://www.actualno.com/curious/5-zlatni-pravila-na-upi-stila-koito-mogat-da-privlekat-pari-i-uspeh-v-jivota-news_2162590.html
https://www.blagoevgrad24.bg/novini/Bylgaria/Avtoinstruktor-500-000-kupeni-knizhki-se-dvizhatpo-putishtata-na-Bulgariya-2012480
https://www.focus-news.net/novini/Bylgaria/Ilhan-Kyuchyuk-Priyatelite-na-Kostadinov-v-Avstriya-nalozhiha-vetoto-za-Shengen-za-Bulgariya-2012962


Едва ли има човек в Европейския парламент, който се занимава с "Възраждане". Това каза в аудиокаста на
"Фокус" "Това е България" Илхан Кючюк, съпредседател на Алианса на либералите и демократите за Европа по
повод опитите на българската партия "Възраждане" да събира крайнодесните партии в Европейския съюз на
европейска конференция в София на 12 април."Тези опити не са първи или последни. Това е ко... 

Арабаджиеви без коментар дали са сред жертвите на Нотариуса Без коментар от страна на Ветко и Маринела
Арабаджиеви по въпроса дали са били сред жертвите на Мартин Божанов – Нотариуса. Такава информация
изнесе миналата седмица в парламента Никола Минчев, който е председател на временната комисия за
проучване на фактите около Нотариуса. На влизане в съда, където тече дело срещу Арабаждиеви, те заяви... 

Великобритания наложи санкции на шестима души, отговарящи за наказателната колония в Арктика, където
миналата седмица почина руският опозиционен лидер Алексей Навални, съобщава "Ройтерс". Западните лидери
изразиха възмущение от новината, че най-отявленият руски критик на президента Владимир Путин е изпаднал в
безсъзнание и е починал в затвора в петък. На санкционираните - началникът и петимата зам... 

Правата на българската общност в Косово и конкретните стъпки за нейното признаване, както и включването ѝ в
Консултативния съвет към косовския президент бяха основен акцент по време на днешната среща между
вицепрезидента Илияна Йотова и новия косовски посланик Хаджи Байрактари. Посланикът на Косово увери
Илияна Йотова, че властите в страната ще предприемат всички необходими мерки, за да не се допу... 

За последно срещнах служебно Юлия Баховски на българския щанд на тазгодишното пролетно туристическо
изложение в Букурещ. Румънката, която е сътрудник-редактор на Радио България-БНР и основател на медиен
дигитален проект MyRoBiz и MyBgBiz, се любуваше на страната ни през очила за виртуална реалност. Засякохме се
на същото място и през 2023 г. И тогава Юлия носеше снимачна техника, за да отрази бълг... 

Одобрена е Концепцията за интегрирана териториална инвестиция на Община Карлово на стойност 90 милиона
лева по Програма "Развитие на регионите" 2021-2027 на Европейския съюз. Концепцията "Насърчаване на
икономическата активност и устойчивото развитие на региона на Средна Гора и Средна Стара планина" е
насочена към активизиране на икономическата активност и устойчивото интегрирано развитие на четир... 
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Заглавие: Арабаджиеви без коментар дали са сред жертвите на Нотариуса
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Медия: Днес News

Заглавие: Великобритания санкционира шефовете на наказателната колония, където почина Навални
Дата: 21.02.2024 14:55
Медия: News.bg

Заглавие: Йотова получи уверение за правата на българите в Косово
Дата: 21.02.2024 14:39
Медия: News.bg

Заглавие: Юлия Баховски пред БТА: Първото истинско сухо вино в моя живот го пих в България
Дата: 21.02.2024 07:00
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Одобрена е Концепцията за интегрирана териториална инвестиция на Община Карлово
Дата: 21.02.2024 15:35
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Заглавие: Турция е третият най-голям износител на телевизионни продукти в света
Дата: 21.02.2024 15:21
Медия: Фокус

https://dnesnews.bg/2024/02/%D0%B0%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%B0%D0%B4%D0%B6%D0%B8%D0%B5%D0%B2%D0%B8-%D0%B1%D0%B5%D0%B7-%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D1%82%D0%B0%D1%80-%D0%B4%D0%B0%D0%BB%D0%B8-%D1%81%D0%B0-%D1%81%D1%80%D0%B5%D0%B4/
https://news.bg/int-politics/velikobritaniya-sanktsionira-shefovete-na-nakazatelnata-koloniya-kadeto-pochina-navalni.html
https://news.bg/politics/jotova-poluchi-uverenie-za-pravata-na-balgarite-v-kosovo.html
https://www.bta.bg/bg/bg-world/621899-yuliya-bahovski-pred-bta-parvoto-istinsko-suho-vino-v-moya-zhivot-go-pih-v-balg
https://www.pbnovini.com/gradat/2024/odobrena-e-kontseptsiyata-za-integrirana-teritorialna-investitsiya-na-obshtina-karlovo/
https://www.focus-news.net/novini/mejdunarodni/Turciya-e-tretiyat-nai-golyam-iznositel-na-televizionni-produkti-v-sveta-2012970


Турция е третият най-голям износител на телевизионни продукти в света след САЩ и Великобритания, пише
Financial Times. Нейните филми и програми са търсени не само в Близкия Изток, но и Европа и Латинска
Америка.Миналата година трите най-големи вносители на нови турски предавания бяха Испания, Саудитска
Арабия и Египет.Истанбулската търговска камара изчислява, че от износа на телевизия на Турция е ... 
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